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محم�د مهاج�ری، فع�ال سیاس�ی اصولگرا، 
چرای�ی کاهش ۹درصدی مش�ارکت نس�بت به 

سال ۱۴۰۰ را تحلیل کرد.
به گزارش خبرآنلاین او ب��ه روزنامه دنیای اقتصاد 
گفت: دو علت می توان برای این موضوع مطرح کرد. 
علت اول این است که وضع موجود به حدی غیرقابل 
قبول ب��ود که حتی جریان اصولگرا ب��ه کاندیداهای 
خود که مدعی طرفداری از دولت بودند هم رای نداد. 
آرای ش��هید رئیس��ی حدود ۱۸ میلی��ون بود، اما در 
حال حاضر مجموع آرای قالیباف و جلیلی حدود ۱۲ 
میلیون و ۸۰۰ هزار اس��ت. یعن��ی بیش از ۵میلیون 
رای از آرای رئیس��ی کمتر بود. اگ��ر کاهش آرا را به 
حساب عملکرد دولت رئیسی بگذاریم، به معنای آن 
است که از بدنه ای که به شهید رئیسی رای داده بود، 
حداقل ۵ میلیون دیگر حاضر نشدند که به جانشینان 

ایشان رای بدهند.
او ادام��ه داد: عل��ت دیگ��ر که مهم تر اس��ت اینکه 
ای��ن می��زان کاه��ش مش��ارکت در مقایس��ه با دور 

قبل نش��ان دهنده ی��ک نوع بی اعتمادی اس��ت. این 
بی اعتمادی ناش��ی از برخی از نارضایتی هاس��ت که 

بخش عمده آن مسائل اقتصادی است. بخش دیگری 
از این بی اعتمادی به دلیل وضعیت اینترنت و بخشی 

دیگ��ر هم به دلیل مس��اله حج��اب و ناهنجاری های 
اجتماع��ی دیگر اس��ت. مجموع��ه اینه��ا نارضایتی 
عمومی را در جامعه به وجود آورده که این نارضایتی 

متاسفانه فزاینده است.
این فع��ال سیاس��ی اصولگرا خاطرنش��ان کرد: ما 
تص��ور می کردیم که بع��د از ۱۴۰۰و روی کار آمدن 
دولت رئیسی بخشی از نارضایتی ها فروکش کند. اما 
نارضایتی ها فروکش نک��رد و نتیجه آن را در ۱۴۰۲ 
دیدی��م و باز هم فروکش نکرد و در ۱۴۰۳با وضعیت 
پیچیده تری از ۱۴۰۰ روبه رو هس��تیم. درست است 
که همه جریان اصلاح طلب پش��ت پزشکیان آمدند، 
ام��ا می بینی��م ک��ه جریان اصولگ��را اصلا رش��د آرا 
ن��دارد، بلکه تن��زل آرا دارد. این یعن��ی بی اعتمادی 
عموم��ی فق��ط منحص��ر ب��ه جری��ان اصلاح طلب، 
اعتدالی و جریانی که در انتخابات ش��رکت نمی کند 
و آن را تحری��م ک��رده، نیس��ت؛ بلک��ه حت��ی در 
 جری��ان اصولگ��را هم ای��ن بی اعتمادی خ��ودش را 

نشان می دهد.

فعال سیاسی اصولگرا گفت: به رغم سقوط ده 
درصدی مش�ارکت، از ۵۱ درص�د به ۴۰ درصد ) 
خطای پیشبینی همه ی نظرسنجی ها که مبنای 
تحلیل هاست(، روند آراء آقای مسعود پزشکیان 
کاهش�ی نبود، و از ۳۲ درصد در پیش بینی ها، 
به حدود ۴۲ درصد فزونی یافت، و نشان داد در 
دو روز آخ�ر »موج پنهان« به ویژه از آراء قومی، 
بدنه ی س�نتی، طبق�ات مح�روم و حتی جناح 

رقیب به سوی او روان شده است.
به گزارش خبرگزاری خبرآنلاین، ابوالفضل فاتح در 
یادداش��تی در روزنامه اعتماد نتایج انتخابات ریاست 

جمهوری و افت مشارکت را تحلیل کرد و نوشت:
بیگانگ��ی اکثریت مردم با حاکمی��ت وارد پرده ی 
چهارم خود ش��د. انتخابات رایج ترین روند سیاس��ی 
جهان مدرن است و کالایی وارداتی یا پیچیده نیست. 
سالهاس��ت با نظارت های سیاسی و مهره چینی، آن 
را به جای حق تعیین سرنوشت به عنصر شکاف ملی 
و حاکمی��ت اقلیت تبدیل س��اخته ان��د.از مهمترین 
موان��ع مش��ارکت، معنابخش��ی خاص ب��ه رای مردم 
اس��ت. رای آزاد اس��ت و مفهوم آن هم آزاد و متکثر. 
دلیل��ی ندارد ک��ه رای متنوع م��ردم را ذیل مفهومی 
واح��د قرار داد. در انتخابات اخیر بمباران تکس��ت ها 
و پی��ام ها و مصادره ها، بس��یاری از مردم را منصرف 
ساخت.بلا موضوع دانستن رای، فرونشست کیفیت و 
ت��راز انتخابات و رئیس جمه��ور و نمایش بی عدالتی 
مدعیان عدالتخواهی با کاندیداهای چند درصدی، در 
کن��ار ناامیدی از هرگونه تغییر و تحول و کژتابی ها و 
کارش��کنی ها نس��بت به رای مردم آنگاه که مخالف 
حاکمان بوده است، از دیگر عوامل انصراف مردمند.در 
چنین ش��رایطی به رغم سقوط ده درصدی مشارکت، 
از ۵۱ درصد به ۴۰ درصد ) خطای پیشبینی همه ی 

نظرس��نجی ها که مبنای تحلیل هاس��ت(، روند آراء 
آقای مسعود پزش��کیان کاهشی نبود، و از ۳۲ درصد 
در پیش بینی ها، به حدود ۴۲ درصد فزونی یافت، و 
نشان داد در دو روز آخر »موج پنهان« به ویژه از آراء 
قومی، بدنه ی س��نتی، طبقات محروم و حتی جناح 
رقیب به سوی او روان شده است.اما، در کمپین دیگر، 
با ریزش کلی آراء و شکست اعتماد مردم مواجه بوده 
ایم، ب��ه گونه ای که به رغم مصونی��ت ها و دوپینگ 
ه��ا، تنها حدود دوازده و نیم میلی��ون رای را به خود 
اختصاص داده اند. این جناح در انتخابات قبل حدود 
۲۲ و نیم میلیون رای را برای کاندیداهای خود اعلام 
کرده بودن��د. این ری��زش تاریخی پای��گاه اجتماعی 
اصولگرایان، پیامدهای مهمی در پی خواهد داش��ت. 
گرچ��ه در رقابتی درون جناح��ی، آقای جلیلی نیز با 
رای س��ازماندهی شده و تصمیم شب آخر، و با انتقال 
بخش��ی از آراء آقای قالیباف به خود، در سطح بهتری 
قرار گرفت و آینده ی سیاس��ی قالیباف را در معرض 
چالش بزرگی قرار داد.این که در روز جمعه، چه دامنه 
ای از مردم، مش��ارکت خواهند کرد، باید شکیبا بود. 
جریان محافطه کار نیازمند بازسازی و جریان اصلاح 
طلب، نیازمند جلب نظر مرددین و موج وسیع تری از 

مردم مستقل و یا ناامیدان از اردوگاه رقیب است.

با توجه به حساس�ت مناظره های پیش روی 
دو نام�زد انتخاب�ات ریاس�ت جمه�وری در 
روزهای دوش�نبه و سه شنبه � ۱۱ و ۱۲ تیرماه 
� ای�ن احتمال می رود که صداوس�یما مجری 

کارشناس دیگری را برای اجرا معرفی کند.
به گزارش ایس��نا، با کش��یده شدن چهاردهمین 
انتخابات ریاست جمهوری به دور دوم، صداوسیما 
پس از گذش��ت ۱۵ س��ال، بار دیگر تولید و پخش 
دارد؛  کار  دس��تور  در  را  دونف��ره  مناظره ه��ای 
مناظره های��ی که حالا ب��ه لحاظ تاثیرگ��ذاری در 
انتخاب فرد نهایی، از حساس��یت بالاتری برخوردار 
اس��ت و از این رو انتظار می رود ف��ردی متفاوت از 

مجری مناظره های ابتدایی کار را به دست بگیرد.
اجرای مناظره ها در دور اول را مهدی خسروی � 
گوینده خبر � بر عهده داشت که توانست از رضایت 
نسبی در کارش برخوردار باشد. با این همه با توجه 
به حساسیت موضوع و همچنین نزدیک شدنِ یکی 
از دو نام��زد انتخابی ب��ه جایگاه رییس قوه مجریه، 
می توان این پیش بینی را داشت که یکی از مدیران 
ارشد صداوسیما که توانایی اداره مناظره  هم دارد، 

اجرای این برنامه حساس را به دست بگیرد.

دبیر س��تاد انتخاب��ات س��یما در گفت وگویی با 
ایس��نا در پاسخ به اینکه آیا مجری مناظره ها تغییر 
می کند؟ این تغییر مجری را محتمل دانس��ته و در 
عین حال کرده اس��ت که هنوز مجری مش��خص 

نشده است.
س��ازمان صداوس��یما تاکنون برای چندین دوره 
انتخابات ریاس��ت جمهوری از ساختار برنامه سازی 
مناظره بهره جس��ته و امس��ال نیز مناظرات را که 
از مهم ترین و پرمخاطب ترین برنامه های تبلیغاتی 
رادیوی��ی و تلویزیونی نامزدها به ش��مار می رود، با 
تغییراتی در س��اختار و طراحی سؤالات و با اجرای 

مهدی خسروی پخش کرد.
آخرین مناظره ه��ای رودرو و دو نفره نامزدها در 
تلویزی��ون به اواخر ده��ه ۸۰ برمی گردد که در آن 
زمان رضا پورحس��ین، از مدیران وق��ت تلویزیون 
توسط س��ید عزت الله ضرغامی ماموریت یافت که 
ب��ه عنوان مجری مناظره ها حاضر ش��ود. او که در 
جریان مناظره های کاندیداهای انتخابات سال ۸۸ 
به چهره شناخته ش��ده ای ب��رای همه مردم تبدیل 
ش��د، از اجرای مجدد این مناظره ه��ا در انتخابات 

دوره های بعد از ۸۸ هم استقبال کرده بود.
پورحسین درباره ی ش��اخصه ی اجرای موفق در 
مناظره این چنین گفته  بود: »بهترین نقش مجری 
مناظره، هماهنگ و هدایت کردن بحث به س��وی 
موضوع اصلی مناظره اس��ت. البته این مس��ئولیت 
بس��یار حس��اس و دقیق اس��ت. مجری نباید برای 
هدایت بحث، روند پرشتاب مناظره را کاهش دهد 
و بهتر اس��ت نقش ناظر را ایفا کند و خود را طرف 

بحث دو دیدگاه شرکت کننده قرار ندهد.«

ابوالفضل فاتح:

 آرای پزشکیان کاهشی نبود، آرای اصولگرایان ریزش داشت
 مجری مناظره های رودررو

 تغییر می کند؟

عملکرد ضعیف دولت سیزدهم در کاهش مشارکت در انتخابات ۸ تیر تاثیر داشت
 جریان اصولگرا اصلا رشد آرا ندارد، بلکه تنزل آرا دارد

در ابتدای نشس��ت این هفته شهردار تبریز 
در خصوص تکالیف بودجه ای مس��یر گشایی 
های مناطق دهگانه در س��ال ۱۴۰۳ به ارائه 
گزارش پرداخت و ضمن اعلام اتمام ۷ رشته 
مسیرگش��ایی تا پایان سال جاری گفت: برای 
پروژه های مسیرگش��ایی مصوب سال جاری 
۳ هزار و ۲۵۰ میلیارد تومان اعتبار تخصیص 

یافته است.
یعقوب هوشیار با بیان اینکه پروژه های در 
حال اجرا مش��مول پروژه های مصوب س��ال 
جاری و س��ال های گذشته است ادامه داد: با 
تلاش دست اندر کاران، امیدواریم تا شهریور 
۱۴۰۳ پروژه های مسیرگشایی شهید بی  مثل، 
۴۵ مت��ری انقلاب، باند کندرو جاده تهران به 
بهره برداری رس��یده و در اختیار ش��هروندان 

قرار گیرد.
وی با بیان اینکه تملک اراضی ایستگاه های 
شماره ۶ و ۴ خط دوم مترو اتمام یافته است 
افزود: عملیات اجرایی ایس��تگاه ۶ خط ۲ نیز 

آغاز شده است.
هوش��یار با اشاره به اینکه اجرای یک رشته 
مسیرگشایی در هر یک از مناطق دهگانه در 
بودجه امس��ال برنامه ریزی شده است اضافه 
کرد: هدف گذاری شهرداری تبریز، تخصیص 
متمرکز بودجه در حوزه مسیرگشایی هاست 
و ب��ا تحقق آن مس��یرهای پیش بینی ش��ده 
مدیریت ش��هری در حوزه مسیرگش��ایی به 

اتمام برسد.
وی با بیان اینکه طی فرآیند تملک اراضی، 
رضایت مالکین و تاکید بر توافق از موضوعات 
م��ورد توج��ه ش��هرداری تبریز اس��ت خاطر 
نش��ان کرد: تملک اراضی مسیرگشایی های 
۴۵ متری انقلاب و ایس��تگاه ش��ماره ۶ خط 
دوم تبری��ز در کن��ار زمانبر ب��ودن و با صرف 
انرژی و هزینه بالا به پایان رس��ید به طوری 
که اولویت نخست شهرداری اتمام پروژه های 

مسیرگشایی  اصلی است.
هوش��یار با بیان اینکه اجرای مسیرگشایی 
های مورد تاکید ش��ورای ش��هر هم از دیگر 
اولویت های شهرداری تبریز است یادآور شد: 
ب��ا توجه به ش��رایط بافت موج��ود منطقه ۴ 
امس��ال برای اجرای مسیرگشایی این منطقه 
بال��غ بر ۳۲ میلیارد تومان کمک نقدی انجام 

گرفت.
ش��هردار تبریز از ارائه گ��زارش تفصیلی از 

آخرین وضعیت پروژه  های مسیرگشایی در ۳ 
ماهه دوم امسال اشاره کرد و گفت: بر اساس 
معیار س��ال گذشته نیازمند ۸۰ هزار میلیارد 
توم��ان برای اجرای طرح تفصیلی در س��طح 

شهر هستیم.
طبق معمول هفته های گذش��ته، اظهارات 
خارج از برنامه اعضای شورا برخلاف تایم بندی 
هیئت رئیسه، باعث شد تا زمان زیادی صرف 

اظهارنظرهای کارشناسی گردد به طوری که 
علیرض��ا نوای باغب��ان در این خصوص گفت: 
ش��هرداری چطور می توان��د بودجه را جذب 
کند؟ و چند مس��یر طرح تفصیلی وجود دارد 

که مسیر گشایی آنها باقی مانده است؟
رس��ول برگی هم یکی از مسیرگشایی های 
مهمی که بیش از ۴۰ سال است معطل مانده 
است را مربوط به مسیرگشایی کوی فروردین 
دانس��ت و گفت: در ادوار مختل��ف کارهایی 
برای این مسیرگش��ایی انجام ش��ده اما نیمه 

کار رها شده است. 
روح الله رش��یدی - دیگر عضو ش��ورا - هم 
تاکید کرد: گرچه هنوز در س��ه ماهه ابتدایی 
س��ال ق��رار داریم و درخواس��ت عملکرد زود 
است اما شهرداری باید تملکات خود در حوزه 

مسیرگشایی را اعلام کند.
وی با اش��اره ب��ه اینکه مسیرگش��ایی های 
مختلفی در مناطق ش��هرداری وجود دارد که 
هیچ عملکردی برای آن ثبت نشده است افزود: 
یکی از مسیرگشایی هایی که پروژه بزرگی هم 
نیست مسیرگشایی خیابان سعیدی است که 

مردم از وضع آن ناراضی هستند.
احد صادقی - دبیر هیئت رئیس��ه ش��ورای 

شش��م ش��هر تبریز - نی��ز گفت: ب��ه اهالی 
منطقه کرکج قول داده ایم  تا مس��یر گشایی 
آن منطق��ه را انج��ام دهیم و از س��وی دیگر 
در محله س��نجران منطقه ۸ و حوالی کوچه 
حس��ن در منطقه یک فعلًا هیچگونه مس��یر 

گشایی انجام نگرفته است. 
ش��هردار تبریز پس از اتم��ام اظهارنظرهای 
اعضای ش��ورا یکبار دیگر ب��ه ارائه توضیحات 
پرداخت و با اش��اره به اینک��ه در هر منطقه 
اولوی��ت بن��دی کرده ای��م تا یک پ��روژه، به 
مسیرگش��ایی منجر گردد گفت: تملک جزو 
پیچیده ترین و دشوارترین کارهاست اما تمام 
تلاش ما این اس��ت طرف مقابل را راضی نگه 

داریم و این امر، کار را سخت تر می کند.
یعقوب هوشیار با ذکر این نکته که تا پایان 
شهریور ماه ۱۴۰۳ چندین فقره مسیرگشایی 
تعیین تکلیف خواهد ش��د تاکید کرد: پروژه  
ای مانند امامزاده ام��کان بودجه ای ندارد اما 
باز هم به خاطر ش��هروندان تا حد امکان آن 

را پیش برده ایم.
در بخش دیگری از فرصت محدود نشس��ت 
ش��ماره ۲۰۲ ش��ورای ش��هر تبری��ز، لایحه 
ش��هرداری تبری��ز در خصوص تجوی��ز اقاله 
قرارداد مش��ارکتی پروژه مجتمع مس��کونی 
آپارتمان��ی ب��اغ وزی��ر و مصالحه ب��ا رضایت 
طرفین جهت تعیی��ن و تکلیف پروژه مذکور 
مورد بررس��ی ق��رار گرفت و ب��ا رای اکثریت 

اعضای شورا به تصویب رسید.
همچنین، لایحه شهرداری تبریز در خصوص 
تجویز اصلاح بند ۲ از قسمت تعهدات طرفین 
قرارداد مشارکتی احداث یک پروژه تجاری در 
خصوص تعیین ۳۰ درصد سهم شهرداری از 
سرقفلی های تجاری مورد بررسی قرار گرفت 
اما شهرداری این لایحه را پس گرفت و مقرر 
گردید پس از بررس��ی مجدد در کمیس��یون 
برنامه و بودجه، در صحن علنی ش��ورا مطرح 

گردد.
در آخری��ن لحظات نشس��ت این هفته نیز، 
نامه ش��هرداری تبریز در خص��وص معرفی و 
تعیین نماینده تام الاختیار ش��ورای کلانشهر 
تبری��ز جهت عضویت در ش��ورای مطالعات و 
پژوهش ش��هرداری، ب��ا نظر اعضای ش��ورا، 
س��ید کاظم زعفرانچیلر به عنوان نماینده تام 
الاختیار پارلمان ش��هری در این تش��کیلات 

انتخاب گردید.

شهردار تبریز 
می گوید تملک 

اراضی ایستگاه های 
شماره ۶ و ۴ خط 
دوم مترو اتمام 
یافته و عملیات 
اجرایی ایستگاه 

۶ خط ۲ نیز آغاز 
شده است

خبر

پزشکیان: تضمین می دهم دولتم در برابر گشت های 
اجباری، فیلتر کردن و فشارهای بیرونی بایستد

نامزد انتخابات ریاس�ت جمهوری 
گف�ت: تضمی�ن می دهم ک�ه تمام 
دولت در برابر گش�ت های اجباری، 
فیلتر ک�ردن و فیلترش�کن بازی و 
فش�ارهای بیرونی در همه جلسات 

و تمام قد بایستد.
به گزارش ایس��نا، مس��عود پزشکیان 
دوره  چهاردهمی��ن  انتخاب��ات  نام��زد 
کاربری  ریاس��ت جمهوری در حس��اب 
خ��ود در ش��بکه اجتماعی ایک��س در واکنش به درخواس��ت یکی از کاربران این ش��بکه 
اجتماعی نوشت:»تضمین می دهم که تمام دولت در برابر گشت های اجباری، فیلتر کردن 
و فیلترش��کن بازی و فشارهای بیرونی در همه جلسات و تمام قد بایستد.«یکی از کاربران 
فضای مجازی در حساب کاربری خود نوشته بود که: »یک: تضمین می دهم گشت ارشاد از 

خیابان جمع شود.دو: تضمین می دهم فیلترینگ شبکه های اجتماعی برداشته شود.
س��ه: تضمین می دهم اگر فش��اری به دولت آوردند تا مقابلِ خواست مردم بایستد آن را 
صریح افش��ا کنم.آقایان پزشکیان، ظریف و جهرمی زیر این نوشته را امضا کنند و انگشت 

بزنند، من رای می دهم.«

نظر سعید جلیلی و مسعود پزشکیان درباره گشت 
ارشاد را حتما بخوانید

فع�ال سیاس�ی اصلاح طل�ب ب�ه 
مقایس�ه مواضع جلیلی و پزشکیان 

درباره گشت ارشاد پرداخت.
به گ��زارش خبرگ��زاری خبرآنلاین، 
رحمت ال��ه بیگدل��ی، فع��ال سیاس��ی 
اصلاح طل��ب در صفحه ش��خصی خود 
در شبکه اجتماعی ایکس نوشت:سعید 
جلیلی: در دولت من طرح نور )گش��ت 
ارشاد( حمایت خواهد شد؛ زیرا عمل به 

قانون است!
مسعود پزشکیان: مخالف سرسخت گشت ارشاد هستم؛ یعنی چی که زن و دختر مردم 

را به خاطر یه تار مو تو خیابون با اون شکل تحقیرآمیز بازداشت می کنید؟!

دروغ سازی علیه پزشکیان و قیمت بنزین
زرآبادی: منشأ این سناریوسازی ها اردوگاه دولت سایه است

انتخابات�ی  س�تاد  س�خنگوی 
پزشکیان به فضاسازی های مخالفان 
این نامزد انتخابات ریاست جمهوری 

واکنش نشان داد.
به گ��زارش خبرگ��زاری خبرآنلاین، 
حمی��ده زرآب��ادی، س��خنگوی س��تاد 
مس��عود پزش��کیان، نام��زد انتخاب��ات 
ریاس��ت جمهوری چهاردهم، در شبکه 
اجتماعی ایکس نوش��ت: »اراده و تلاش 
دولت دکتر پزش��کیان در راس��تای کاهش ت��ورم و افزایش ارزش پول ملی اس��ت و هیچ 

تصمیمی برای افزایش قیمت  کالاها به ویژه بنزین ندارد. 
منش��أ این قبیل سناریوس��ازی ها در اردوگاه دولت س��ایه )بخوانید بانیان وضع موجود(  
است که می خواستند مشکل بورس را سه روزه حل کنند!« او این مطلب را با هشتگ برای 

ایران منتشر کرد. 

 تمرکز بر مسیر
گشایی های اصلی

اهم مباحث نشست علنی شماره ۲۰۲ پارلمان شهری 
تبریز به روایت "عصرآزادی"

عصرآزادی/ شهرام صادق زاده 

دویس�ت و دومین جلسه رس�می شورای ششم ش�هر تبریز روز ۱۰ تیر ماه ۱۴۰۳ در غیبت 
شهرام دبیری، به ریاست روح الله دهقان نژاد و با حضور اعضای شورا، کارشناسان، مدیران 
ش�هری و ش�هردار تبریز در عمارت تاریخی ساعت برگزار گردید که عمده مباحث نشست 

این هفته پیرامون بررسی مسائل شهری معطوف گردید.
از نکات جالب توجه نشست علنی این هفته می توان به غیبت پرویز هادی، حکیمه غفوری، 
فریدون بابایی اقدم و ش�هرام دبیری اشاره کرد که از سوی دهقان نژاد - به عنوان ریاست 
موقت جلسه - مطرح گردید که گویا هر یک از آنها به دلیل ماموریت کاری)!( بصورت موجه 

غائب جلس�ه هس�تند اما این موضوع هم خاطرنشان کرد که مبادا با خروج حتی یک نفر از 
اعضای شورا، جلسه از رسمیت ساقط شود.

در نشس�ت این هفته ش�ورای ش�هر به جهت قدردانی از تلاش های ارزنده عوامل طراحی، 
اج�را و بهره ب�رداری از پروژه  پل مالک در میدان معلم تبریز به نمایندگی از عوامل اجرایی 
احداث بزرگترین پل سگمنتال شمالغرب کشور از شهردار و همکاران او تجلیل به عمل آمد 
تا مدیریت شهری تبریز به اجرای پروژه های مشابه مبادرت کرده و این شهر را همانند دهه 

های گذشته به کارگاه سازندگی شمالغرب کشور تبدیل نماید...
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